
Zadnja seja občinske skupščine mandatnega obdobja 1969-1974

Opravljeno je veliko delo
PBEUCITI JE BILO TREBA NAD 5.000 STRANI GRADIVA - PRIZNANJE PREOSEDNIKU
0BČINSKE SKUPŠCINE POLDETU MACKU, 0BČINSKIUPRAVIIN STR0K0VNIM SLU2BAM
V petek, 12. aprila, so odborniki občinske skupščjir Moste-Polje Se zadnjič sedli v odborniške klopi in
sprejeli vrsto odlokov in sklepov. Mednje sodijo odlok o potiditvi sprememb zazidalnega načrta MS 6
— Slape, odlok o dostopni cesti do nove šole v soseski MS-11 Zalog, odlok o urbanističnem redu za
naselja in območja v občini Moste-Polje, sklep o soglasju k podpisu družbenega dogovora o uresniče-
vanju dolgoročnega programa kmetijske politike v obdobju 1974-1980 ter sklep o potrditvi finanč-
nega načrta sklada za odkup in oddajo zemljišč.

Mimo tega so odborniki spre-
jeli tudi sklep o odobritvi sred-
stev iz rezervnega sklada v višini
do 100.000 dinarjev za ogro-
žena območja v občini, kijih je
prizadela suša. Sem sodijo vse
vasi in naselja v krajevni skup-
nostiLipoglav ter vas Janče v
krajevni skupnosti Besnica.
Ljubljanski gasilci so namreč v
dveh dneh tja prepeljali 350
kub. m vode in tako oskrbeli te
vasi z zalogo vode za mesec dni.
Skupščini je bil predložen tudi
družbeni dogovor o osnovah in
merilih za določanje mesečnih
nadomestil osebnih dohodkov
in drugih povračil in stroškov
odbornikom — delegatom — in
voljenim funkcionarjem.

V zadnji točki dnevnega reda
so razpravljali o poročilu o delu

občinske skupščine v petletnem
obdobju 1969-74. Uvodne
misli k poročUu je podal pred-
sednik skupščine Polde Maček,
ki je poudaril, da si skupščina v
tem mandatnem obdobju šteje
med največje uspche ureditev
odnosov med mestom in ljub-
ljanskimi občinami.

,,Uspelo nam je streti in one-
mogočiti birokratsko, tehno-
kratske in centralistične sile, ki
so hotele odpraviti ljubljanske
občine. Samo odločni in pravo-
časni intervenciji organizacije
ZK se imamo zahvaliti, da jim
to ni uspelo. Uspelo jim je lê
razbiti in centralizirati občinske
družbenopolitične organizacge,
tako da smo nekaj let v občinah
imeli samo Socialistično zvezo,
kar se je negativno odražalo na

terenu in nam prizadejalo nepo
pravljivo škodo," je dejal pred-
sednik Maček.

V mandatnem obdobju je
občini uspelo ublažiti razlike
med mestom in vasjo, med tako
imenovanim vzhodnim in za-
hodnim delom občine, s tem da
smo poskrbeli tudi za hitrejši
razvoj nerazvitih območij.

O poročilu so spregovorili Se
predsedniki nekaterih svetov in
komisij: Janez Jančar, Milivoj
Samar, Franc Lamberger, Franc
Lozinšek in Miran Heric.

Odbomikom se je v imenu
vseh občinskih družbenopoli-
tičnih organizacij toplo zahvalil
za njihovo petletno plodno delo
v skupščini in zunaj nie Vlado
Crne.

Na koncu je sekretar občin-

skega komiteja ZK in predsed-
nik kluba odbornikov Franc
Rejc spregovoril še o levjem de-
ležu, ki ga je skozi mandatno
obdobje imel pri uresničevanju
skupščinske politike predsednik
skupščine Polde Maček. Ne-
dvomno so naloge predsednika
tako velike mestne občine, kot
je občina Moste-Polje, zelo od-
govome in težke. Polde Maček
jih je kot izvrstni poznavalec
gospodarstva in lokabiih občin-
skih razmer uspešno opravljal in
se ob tako odgovornem delu
uveljavljal kot dober politik in
gospodarstvenik. V znak prizna-
nja in zahvalo, ker je dolga leta
tako vešče upravljal občinsko
krmilo, mu je Franc Rejc v ime-
nu odbornikov in družbenopoli-
tičnih organizacij izročil umet-
niško sliko.

Odborniki so z aplavzom
sprejeli tudi protestno pismo v
zvezi z iredentističnimi preten-
zijami italijanske vlade. Pismo
je prebral predsednik skupščine
Polde Maček.


